
 
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE (RvO) 
 

Nr.     2025-01 
 
Datum indienen: 25-03-2025 
 
 
Naam vragensteller: Joan Berings (VVD) 
 
 
Vraag gericht aan: college 
 
 
Onderwerp: website inkoop app de Liemers 
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 

- Is het college bekend met inkoop app de Liemers? 
- Er op de website na 2020 geen aanbestedingen meer op staan! 
- Waarom wordt deze website in de lucht gehouden? 
- Wat kost het onderhoud van deze website ons jaarlijks? 
- Wanneer wordt deze website opgeheven? 

 
Aanvullende vraag: 

- De contactpersonen van de RID hebben bij de portefeuillehouder van Westervoort 
opgehaald of zij nog steeds achter het beleid staan dat we de mogelijkheid bieden aan 
ondernemers om zich aan te melden. Dat antwoord was positief. 
Welke acties worden er nu ondernomen?  

 
Toelichting: 

 
In november 2023 heeft VVD de RID opmerkzaam gemaakt over het zinloos in de lucht houden 
van deze website ontvingen wij de volgende informatie: 
 
De website voldoet niet meer aan de eisen aan digitale toegankelijkheid en biedt weinig 
mogelijkheden voor rapportage. Daarom zijn we binnen RID aan het onderzoeken of en hoe we 
de informatie, en mogelijkheid tot registratie, beschikbaar kunnen stellen via de eigen 
gemeentelijke websites. We hebben de MKB afdelingen binnen de Liemers gevraagd hierover 
mee te denken. Alleen MKB Zevenaar heeft daarvan gebruik gemaakt.  
Ergens volgend jaar zal de website dus waarschijnlijk worden opgeheven. Dat biedt ook weer 
een moment om het inkoopbeleid rondom regionale ondernemers opnieuw onder de aandacht 
te brengen en de gemeenten opnieuw een afweging te laten maken of ze komende 
aanbestedingen op hun website willen publiceren. 
Als er al kosten zijn zullen die laag zijn en we stoppen er ook binnenkort mee. Ik zal bij 
financiën opvragen of ze hier nog facturen voor ontvangen. 

 
Ondertekening 
 
Joan Berings,  

 
 



 
 
 
 

 
Datum beantwoording: 11-4-2025 
 
 
Antwoord college/burgemeester:  
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 
- Is het college bekend met inkoop app de Liemers? 
 
Het college is hiermee bekend. De contactpersonen van de RID hebben bij de portefeuillehouder 
van Westervoort opgehaald of zij nog steeds achter het beleid staan dat we de mogelijkheid 
bieden aan ondernemers om zich aan te melden. Dat antwoord was positief. 
 
- Er op de website na 2020 geen aanbestedingen meer op staan! 
Gemeente Zevenaar is de enige Liemerse gemeente die van deze optie (het vermelden van 
nieuwe aanbestedingen) gebruik maakt. Zij zou zelf het overzicht bijhouden en nieuwe 
aanbestedingen aanleveren. Dat is blijkbaar sinds 2020 gestopt. 
 
- Waarom wordt deze website in de lucht gehouden? 
Het hosting contract loopt tot 1-8-2025 en zal dan worden opgezegd. 
Komende maanden wordt er nog gewerkt aan het overzetten van de informatie naar de 
gemeentelijke websites en het aanpassen van de processen. Leveranciers krijgen straks de 
mogelijkheid via de gemeentelijke websites (middels een e-Formulier) zich te registeren en/of 
mutaties van hun gegevens door te geven. 
 
- Wat kost het onderhoud van deze website ons jaarlijks? 
De (hosting) kosten voor de website zijn € 379,50 per jaar. 
 
- Wanneer wordt deze website opgeheven? 
Het streven is voor de zomer, maar uiterlijk 1-8-2025. 
 
Aanvullende vraag met antwoord: 

- De contactpersonen van de RID hebben bij de portefeuillehouder van Westervoort 
opgehaald of zij nog steeds achter het beleid staan dat we de mogelijkheid bieden aan 
ondernemers om zich aan te melden. Dat antwoord was positief. Welke acties worden er nu 
ondernomen?  
Welke acties worden er nu ondernomen?  

“Het hosting contract loopt tot 1-8-2025 en zal dan worden opgezegd. Komende maanden wordt er nog 
gewerkt aan het overzetten van de informatie naar de gemeentelijke websites en het aanpassen van de 
processen. Leveranciers krijgen straks de mogelijkheid via de gemeentelijke websites (middels een e-
Formulier) zich te registeren en/of mutaties van hun gegevens door te geven”. 

 
RID heeft inderdaad eerst nagevraagd of de portefeuillehouders van de deelnemende gemeenten 
nog steeds willen faciliteren dat ondernemers de mogelijkheid hebben hun bedrijf te registreren (via 
de inkoop-app of op andere wijze). Dat antwoord was positief. Daarom gaat RID bovenstaande 
acties uitvoeren. Het heeft helaas langer geduurd dan we hadden gehoopt. 
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